

Lion Class Newsletter December 2021

Dear parents,

Please see below what we have in store for the month of December.

Many thanks Teacher Tom

Reading

Reading class will resume as normal for December. With new books we have the class reading out loud all together, learning the pages and asking/answering questions through the vocabulary as we go. After a couple days and when the students are familiar we take turns reading each page, and the Monday following we have the students conduct a reading contest in front of the class to prove reading skills and encourage confidence reading out loud in front of peers.

Week 1 – Lost and Found

Week 2 – Apatosaurus

Week 3 – Tyrannosaurus Rex

Week 4 – Back-to-school Safety

Core Material

Core material class will resume as always enforcing the students phonics, reading ability, buzz and high-frequency word understanding while also catching up in areas and subjects that the students may need.

Week 1 – Unit 2 Week 4 Anthology

Week 2 – Unit 2 Week 4 Anthology

Week 3 - Unit 2 Week 4 Anthology

Week 4 – Unit 2 Week 4 Anthology

Math

MPM we continue with the workbooks and venture onto E4 book with some catch up for those who may need. In our new book we will be learning about spatial awareness, symmetry, counting and more.

Week 1 – E4: P6-P10 Week 2 – E4: P11-P14 Week 3 – E4: P15-P18 Week 4 – E5: P1-P5

Conversation (Grammar)

For December we continue and revise with the continue with auxiliary verbs of do, does, have, has, go, goes etc. The students are well aware of the rules when these apply with plurals for Him/Her/It. We also will be learning the new topic on how to apply English to different Dates/Times such as days, weeks, and months..

Week 1: Book 2: P58-61 Week 2: Book 2: P62-65 Week 3: Book 2: Catch up and review Week 4: Book 2: P66-69

Phonics

For December we have the introduction of 'hard' and 'soft sounds for letters such as C, G, and more. Having touched on this in late November the students are aware of the hard and soft idea and we will dive deeper to learn about new letters sounds and more. Week 1: P79-81

Week 2: P82-85 Week 3: P86-88 Week 4: P90-93

Writing

December we start to practice our own writing for ads, working in pairs to learn and write what our friends do like and don't like, and learn further the topic of what words to use when speaking about time/days/weeks/months/places.

Week 1: P36-37 Week 2: P38-39 Week 3: P40-41 Week 4: P42-43

Thematic Activity

Thematic class is continuing with the change of theme/topic monthly, chosen by a Teacher at Marshall relevant to the seasons/events of the world, giving the students a chance to learn about world culture, festivals, and life in general. December will have a Christmas theme.

Song and Dance

This semester we continue to have Song/dance in the mornings to start the day off with lots of fun and energy and ready for the rest of the day. The students are enjoying

'Yesterday' by the Beatles, Riding on a Train and our classics 'If you take an Octopus to Dinner' Week 1: Must be Santa Week 2: Lion Sleeps Tonight Week 3: Lion Sleeps Tonight Week 4: Lion Sleeps Tonight

Library/Storybook

Every Friday we will go to the Library where I will read to the students or let them chose a book to read in the classroom and take home. If we have any spare time I will read a selection of the books and ask some questions about the book to the student's in a Q&A fashion.

I hope you found this letter useful and please do keep in touch with any questions, comments or concerns in the communication book.

Thank you for reading! Many thanks, Tr Tom.



Lion Class Newsletter December 2021

親愛的家長您好:

以下是我們十二月份的課程,細則內容規劃,請您撥閱。 感激不盡 Teacher Tom

閱讀

12月份的閱讀課程,將恢復原來的課程進度。隨著我們學習新的書,一起大聲唸誦,學 習新的章節,且透過詢問字彙或請孩子回答問題。兩天後,學生會熟知閱讀的每頁,並且 我們在星期一會執行擬朗讀比賽的模式,讓孩子在大家面前閱讀,藉此改善閱讀技巧和鼓 勵孩子的信心,台前能夠大聲閱讀每一頁。

Week 1 – Lost and Found

Week 2 – Apatosaurus

Week 3 – Tyrannosaurus Rex

Week 4 - Back-to-school Safety

主教材

主教材課程將恢復如舊加強學生的發音、閱讀能力、大量且常見字理解,同時我們也需要 趕上學科上的進度範圍,以及學生所需的學習。

Week 1 – Unit 2 Week 4 Anthology

Week 2 – Unit 2 Week 4 Anthology

Week 3 – Unit 2 Week 4 Anthology

Week 4 – Unit 2 Week 4 Anthology

多元數學

MPM 我們持續完成 workbooks,以及嘗試進入到 E4 book,需要趕上所需趕上的進度。 我們新的本子將會學到有關於空間概念、對稱、數數等等。

Week 1 – E4: P6-P10 Week 2 – E4: P11-P14 Week 3 – E4: P15-P18 Week 4 – E5: P1-P5

會話(文法)

我們持續與修正有關於助動詞 do, does, have, has, go, goes 等用法。當他們應用於複數 Him/Her/lt ,學生們已經覺察文法的規則,我們也將學習新的主題,如何應用於特定日期、 時間。時間像是日、星期、月份等等。

Week 1: Book 2: P58-61

Week 2: Book 2: P62-65

Week 3: Book 2: Catch up and review

Week 4: Book 2: P66-69

發音課程

我們將介紹C和G的重音、輕音,及諸如此類的發音。在11月底學生們有意識到重音 與輕音字詞上的想法舉例,且我們將更深入、更多的學習新的字母發音。

Week 1: P79-81 Week 2: P82-85 Week 3: P86-88

Week 4: P90-93

寫作時間

我們開始練習寫廣告詞、也寫我們的朋友喜歡和不喜歡的東西。當開始說有關時間、日、 星期、月份、地方,且進一步學習主題的字詞。 Week 1: P36-37 Week 2: P38-39 Week 3: P40-41 Week 4: P42-43

主題活動

主題課持續一個月一次,更換不同的主題,季節、世界重要的事件,給予學生機會學習世 界文化、節慶、與日常生活息息相關。 十二月我們將有聖誕節相關的主題!

歌舞時間

這學期早上持續有歌曲、舞蹈,讓孩子們動動身體、唱唱歌。透過許多有趣又有活力的歌舞,準備開啟新的一天。學生們享受唱'Yesterday' by the Beatles, Riding on a Train and our classics 'If you take an Octopus to Dinner' 這幾首歌曲。

Week 1: Must be Santa Week 2: Lion Sleeps Tonight

Week 3: Lion Sleeps Tonight Week 4: Lion Sleeps Tonight

圖書/故事時間

每個禮拜五我們會去圖書館,我會說故事給學生聽,也會讓他們選書,帶回到班上閱讀或 是帶回家。如果我們有額外的空檔時間,我會選擇一本書,學生問一些開放性問題或是回 答。

我希望您樂於撥閱此封信,若有任何問題、評語,或是關切的議題,請提出,並透過聯絡 簿與我保持聯繫。

感謝您撥閱的閱讀! 由衷感謝 Tr Tom.